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P R O T O K Ó Ł  NR XLII/2018 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej 28 lutego 2018r.  w sali  Domu Kultury           

 w Kotlinie w godz. od 13.00 do 14.06 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

       Otwarcia  XLII sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński 

witając: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Skarbnika Gminy Irenę Antczak, radnych, 

sołtysów i redaktora Gazety Jarocińskiej. Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności 

stwierdził obecność 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 

stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Nieobecny radny Zenon Osicki. 

Listy obecności radnych,  sołtysów i zaproszonych osób stanowią załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady  złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad  punktu pn. podjęcie 

uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. Wniosek został przyjęty 

jednogłośnie przez Radę i wprowadzony do porządku obrad jako punkt 14.  

  Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XLI  sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  za 2017 rok 

oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

8. Przyjęcie sprawozdania  z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych za 2017 rok. 

9. Przyjęcie  raportu z wykonania gminnego programu przeciwdziałania narkomanii i efektu 

jego realizacji w roku 2017. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat umowy 

dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kotlin. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Kotlin. 

12. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2018 rok. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

15. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

16. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

17. Zamknięcie obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z XLI  sesji Rady Gminy. 

      Do protokołu z XLI sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu na posiedzeniach  

stałych Komisji Rady w dniu 27 lutego br.  i przed dzisiejszą sesją  nie wniesiono uwag. 

Protokół  został przyjęty przez Radę jednogłośnie. 

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

     Nikt z radnych nie złożył interpelacji ani zapytań. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

      Przewodniczący Rady poinformował, że uchwały podjęte na 41. sesji Rady Gminy  odbytej 

31 stycznia  r.  oraz zgłoszone wnioski i interpelacje radnych  i sołtysów zostały przekazane 

Wójtowi Gminy w dniu 1 lutego  br.  

W dniu 13 lutego br. wpłynęła uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Poznaniu  wyrażająca opinię pozytywną o możliwości sfinansowania deficytu budżetu roku 

2018 oraz uchwała  w sprawie opinii  pozytywnej o prawidłowości planowanej kwoty długu 

Gminy Kotlin.  

Do przedstawionej przez przewodniczącego Rady informacji nie zgłoszono uwag. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał Rady. 

    Wójt poinformował, że uchwały podjęte na 41. sesji przekazano w dniu 1 lutego  br. do 

Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu i do Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Uchwałę, będącą aktem prawa miejscowego, przekazano do ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym Województwa Wielkopolskiego  w dniu 5 lutego br. 

Poza tym wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczono 

na stronie  BIP Gminy. 

W okresie od ostatniej sesji Rady zostały wydane następujące  zarządzenia w sprawie : 

 określenia terminów postępowania rekrutacyjnego i uzupełniającego do przedszkola, 

oddziałów przedszkolnych i do klas pierwszych szkół podstawowych na rok szkolny 

2018/2019, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kotlin; 

 powołania komisji do zaopiniowania ofert złożonych w otwartym konkursie ofert na 

realizację zadania publicznego dotyczącego sportu. 

    Wójt poinformował, że uczestniczył w : zebraniach sprawozdawczych OSP z terenu gminy; 

w gali wręczenia nagród plebiscytu pn. Sołtys Roku. Z naszej gminy sołtys Magnuszewic 

Zbigniew Orpel  zajął 7 miejsce, 5 miejsce sołtys Wysogotówka Jarosław Wałkiewicz, 2 miejsce 

sołtys Wilczy Ireneusz Przewłocki i 1 miejsce – Sołtysem Roku została sołtyska Sławoszewa 

Beata Skowrońska. Wójt pogratulował sołtysom i  powiedział, że w tym miejsce powinny 

znaleźć się stosowne brawa.  

Ponadto wójt informował, że trwają prace porządkowe: w Kurcewie po byłym wysypisku śmieci, 

w Woli Książęcej przy budynku socjalnym oraz wycinka krzaków w obrębie dróg gminnych. 

      Następnie wójt Mirosław Paterczyk poinformował o zrealizowanych zadaniach w okresie 

międzysesyjnym: 

1. Złożono wniosek w sprawie naboru do programu „Lokalny Animator Sportu”. W chwili 

obecnej trwa weryfikacja wniosku. 

2. Złożono wniosek inwestycyjny do Ministerstwa Sportu i Turystyki, Departament 

Infrastruktury Sportowej w Warszawie dot. „Budowy Otwartej Strefy Aktywności w Woli 
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Książęcej” w ramach programu rozwoju małej infrastruktury sportowo – rekreacyjnej o 

charakterze wielopokoleniowym OSA 2018. Kwota do pozyskania  to 25 tys. zł. 

3. Ogłoszono konkurs pod nazwą „Wspieranie działalności klubów sportowych działających 

na terenie gminy Kotlin”, w wyniku którego zostały złożone 3 oferty. Dotacja została 

przyznana: 

- Gminnemu Klubowi Piłkarskiemu „Błękitni Sparta Kotlin” – 44 000 zł, 

- Uczniowskiemu Klubowi Sportowemu „Victoria w Kotlinie” – 6 000 zł.  

Jedna oferta tj. stowarzyszenia „Dla Sportu Kotlina” – nie spełniała wymogów formalnych. 

4. W dniu 22 lutego br. zaproszono do składania ofert cenowych na zorganizowanie 

wypoczynku letniego - kolonii profilaktycznych z elementami socjoterapii dla dzieci i 

młodzieży od 7 – 15 lat z rodzin narażonych na problem alkoholowy, przemocy na 

występowanie uzależnień w rodzinie – w roku 2018, w ilości 40 skierowań 10 dniowych. 

5. Ogłoszono zaproszenie na opracowanie dokumentacji herbu, flagi i banera z uzasadnieniem 

historycznym i zarysem historii Gminy Kotlin. Zainteresowani mogą składać oferty do 12 

marca. 

6. Wysłano do mieszkańców wsi Wysogotówek i Racendów warunki techniczne na wykonanie 

przyłączy kanalizacji sanitarnej. Termin wykonania przyłączy upływa w dniu 31.07.2018 r. 

7. 6 i 26 lutego br. odbyły się rady budowy związane z realizacją zadania pn.                            

„Rozbudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości Wyszki – etap II”. W radach budowy 

udział wzięli: przedstawiciel wykonawcy, kierownik budowy oraz inspektor  nadzoru. 

Omówiony został postęp prac oraz bieżące sprawy związane z realizacją tej inwestycji. 

Termin zakończenia tej inwestycji upływa 30 listopada tego roku. 

8. W lutym zostały podpisane następujące umowy na: 

 opracowanie Studium Wykonalności dla projektu „Przebudowa gminnego boiska 

sportowego w Magnuszewicach wraz z rozbudową zaplecza o świetlicę oraz nadanie 

obiektowi nowych funkcji”, 

 odbiór i zagospodarowanie ustabilizowanych osadów ściekowych z Gminnej 

Oczyszczalni Ścieków w Wyszkach, 

 świadczenie usług teleinformatycznych dla zamontowanych systemów monitoringu na 

Stacjach Uzdatniania Wody z P.P.H.U. „AUTOMATYK” zs. w Zbiersku, 

 naprawę samochodów FORD TRANSIT w OSP Wyszki i OSP Wola Książęca, 

 zakup i dostawę używanej kserokopiarki,   

 opracowanie pełno branżowych projektów budowlano – wykonawczych, 

 opracowanie kosztorysów inwestorskich i uproszczonej dokumentacji projektowej. 

9. Zakończono prace remontowe sali wiejskiej w Sławoszewie i  rozpoczęto remont kuchni. 

Prace wykonywane są systemem gospodarczym przez pracowników gospodarczych. 

Rozpoczęto pracę remontowe elewacji zewnętrznej Stacji Uzdatniania Wody w Wyszkach. 

Ze względu na niesprzyjające warunki atmosferyczne pracę zostały wstrzymane. 

Do złożonego sprawozdania przez wójta nie zgłoszono uwag. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  za 2017 rok 

oraz przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

      Sprawozdanie szczegółowo omówione zostało na posiedzeniu wspólnym stałych komisji 

Rady w dniu 27 lutego 2018 r. i  sprawozdanie to przyjęto bez uwag. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.   

Wójt powiedział, że jest po rozmowach i jest pozytywne światełko. 

Przewodniczący zapytał odnośnie czego?  
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Wójt odpowiedział, że w kwestii etatów i przyjęcia. Ma umówione spotkanie z zastępcą 

kierownika odnośnie dalszych rozmów. Mówił, że zobligował się do przeanalizowania spraw 

kadrowych i poinformuje o rezultatach później. 

    Przewodniczący Rady powiedział, że przemyślał tę sytuacje i myśli, że takie sprawy nie 

powinny wychodzić na forum publiczne. Widać jaka jest determinacja pracowników. Poprosił 

wójta o analizę tej sytuacji. Dodał, że ta bolączka nie wzięła się z dnia na dzień, to musiało się 

kumulować. Musiały być jakieś rozmowy z wójtem, a pracownikami tego ośrodka. Ponadto 

powiedział, że podwyżki otrzymali pracownicy obsługi w dwóch placówkach oświatowych, a 

reszta nie dostała. To są sytuacje, w których jedni dostają, a drudzy nie dostają, choć są na tym 

samym stanowisku i to budzi bunt. Przewodniczący wracając do tematu podwyżek dla 

pracowników GOPS powiedział, że praca nie jest łatwa, wymagania co do zatrudnienia bardzo 

wysokie, a wynagrodzenie rzeczywiście jest minimalne. Mówił, że ma pewne  spostrzeżenie w 

tej sprawie: - mówimy, że jesteśmy za, ale nie ma pieniędzy. Ale jeśli nie mamy pieniędzy, to 

albo nie dajemy nikomu, albo w taki sposób, żeby nie budziło tylu emocji. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś chciałby jeszcze w tej sprawie zając głos. Wobec braku 

głosów przewodniczący przeszedł do następnego punktu obrad. 

 

8. Przyjęcie sprawozdania  z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych za 2017 rok. 

      Sprawozdanie, które przedstawiono  na wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu 

27 lutego 2018r. przyjęto bez wnoszenia uwag. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Przyjęcie  raportu z wykonania gminnego programu przeciwdziałania narkomanii i efektu 

jego realizacji w roku 2017. 

     Raport szczegółowo omówiony zostało na wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady                     

w dniu 27 lutego 2018 r. Raport przyjęto  bez uwag. 

Raport stanowi załącznik do protokołu.   

 

       Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących stałych komisji o przedstawienie opinii 

o projektach uchwał.  Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów 

Hieronim Adamski oraz przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak 

poinformowali, że  na posiedzeniu w dniu 27 lutego  br. wszystkie projekty uchwał, będące                   

w porządku obrad dzisiejszej sesji, zostały pozytywnie zaopiniowane. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat 

umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kotlin. 

     Rada Gminy w obecności 14 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XLII/228/2018                     

w sprawie  wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kotlin, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Kotlin. 

     Rada Gminy w obecności 14 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XLII/229/2018                        

w sprawie zmiany nazwy ulicy w miejscowości Kotlin, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

            

12. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2018 rok. 
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Rada Gminy w obecności 14 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XLII/230/2018           

zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2018 rok, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

      Rada Gminy w obecności 14 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XLII/231/2018           

zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kotlin, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania wniosku według właściwości. 

     Rada Gminy w obecności 14 radnych  podjęła jednogłośnie uchwałę nr XLII/232/2018                   

w sprawie  przekazania wniosku według właściwości, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

15. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

    Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka wnioskował o naprawienie lampy ulicznej w 

Kotlinie, przy ul. Poznańskiej 33. 

    Radna Dominika Kwiecińska zgłosiła, że nadal nie świeci lampa w Twardowie między 

posesją 3 a 4.  

    Radna Marta Hudak wnioskowała o utwardzenie terenu przy przystanku autobusowym w 

Racendowie na Folwarku. 

    Sołtys Jarosław Tomaszewski wnioskował o naprawienie lampy ulicznej przy ul. 

J.J.Śniadeckich pierwszej za sklepem, przed posesją nr 1. 

    Radny Tomasz Graczyk wnioskował o naprawienie lampy w Kotlinie, ul. Prusa, na przeciwko 

posesji nr 2 i na narożniku ul. Prusa i Słowackiego.  

    Sołtys Zbigniew Kostrzewski wnioskował o naprawienie lampy w Racendowie nr 58. 

    Radny Zbigniew Orpel wnioskował o wycięcie topoli w Magnuszewicach przy przystanku. 

    Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka wnioskował o dopilnowanie uporządkowania 

terenu i drogi po inwestycji w Kurcewie – odwiert studni.  

   Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak zgłosił, że na dachu budynku szkolnego w Woli 

Książęcej brak panelu szczytowego. 

   Wójt odpowiedział, że dyrektora szkoły ogłosiła zapytanie na wykonanie naprawy dachu, ale 

nie zgłosiła się żadna firma. 

 

16. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

Wójt poinformował: 

1. Wyrównanie nawierzchni ulicy Moniuszki zostanie wykonane po ustąpieniu mrozów. 

2. Zamontowanie lampy oświetlenia ulicznego na narożniku ul. Moniuszki z ul. Południową, 

ze względu na brak planowanych środków finansowych, nie może być wykonane. 

3. Utwardzenie pobocza naprzeciwko  przystanku autobusowego w Sławoszewie na Nowej 

Wsi (koło posesji Hajdasza) zostanie wykonane po ustąpieniu mrozów, w sprzyjających 

warunkach atmosferycznych. 

4. Terenu przy słupie ogłoszeniowym w Kotlinie, przy ul. Ks. Rymarkiewicza został 

posprzątany. 

5. Zapytania ofertowego na lampy Solar, zaplanowane do montażu ze środków funduszu 

sołeckiego, jeszcze nie przygotowano. 
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      Referat Dróg Powiatowych, Starostwa Powiatowego w Jarocinie udzielił następującej 

odpowiedzi na zgłoszone wnioski:  

 montaż barier w Sławoszewie ze względu na ograniczone środki finansowe w roku 

bieżącym nie jest przewidziany do realizacji, 

 naprawa słupków i łańcuchów przy chodniku w Sławoszewie będzie wykonana                           

w okresie wiosennym br., 

 uzupełnienie ubytków w nawierzchni dróg w Kotlinie i Sławoszewie zostało zlecone do 

niezwłocznej realizacji, 

 wycinka drzewa w Sławoszewie rosnącego na wprost byłej kuźni zostanie rozpatrzona 

przy sporządzeniu planu wycinki drzew na okres jesienny br., 

 montaż lustra na skrzyżowaniu drogi gminnej z drogą powiatową w rejonie posesji nr 

104 w Woli Książęcej nie jest przewidziany. Na powyższym skrzyżowaniu występuje 

znak B20 Stop. W przypadku zatrzymania pojazdu przy krawędzi drogi powiatowej 

widoczność jest zachowana. 

     Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka wnioskował, aby na wiosnę zmobilizować 

właściciela do zakończenia zasypywania stawu przy ul. Rymarkiewicza, ponieważ jesienią było 

już czuć nieprzyjemny zapach. 

     Wójt poinformował, że odbyło się spotkanie w sprawie oświetlenia ulicznego, na  które 

zaprosił przewodniczącego Komisji Hieronima Adamskiego. Na spotkaniu poruszano m.in. 

temat  solarnych lamp ulicznych, które zaplanowane są do zakupu z funduszu sołeckiego. 

Lampy te są bardzo drogie i w naszym klimacie, niestety, nie opłacalne, bo nie naładują się na 

tyle, żeby świeciły niezawodnie – przekanował wójt. Zapytał sołtysa Kotlina, czy uparcie 

będziemy iść w kierunku zakupu tych solarnych lamp. 

 Sołtys Kotlina odpowiedział, że nie widzi problemu i zadanie można zmienić.     

  Wójt mówił dalej, że czeka za kalkulacją ceną na wykonanie oświetlenia ulicznego przy ul. 

Reymonta. Mieszkańcy tej ulicy od dawna domagali się wykonania tej inwestycji, bo na  ulicy 

jest bardzo ciemno. Ponadto wójt tłumaczył, że okresowe wyłączanie oświetlenia ulicznego jest 

nieopłacalne, ponieważ wykonanie regulacji sterowników jest bardzo drogie i w  konsekwencji 

nic się nie zyska.  

     Radny Marian Niewiada nie zgadzał się z negatywną decyzją dot.  montażu lustra na 

skrzyżowaniu w Woli Książęcej, w rejonie posesji nr 104. Uważał, że problem  z wyjazdem na 

skrzyżowaniu mają pojazdy rolnicze. 

     Przewodniczący Rady Tomasz Kosiński przeczytał  podanie pracowników Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kotlinie o podwyżkę wynagrodzenia. Pracownicy uważają, że 

ich wynagrodzenie jest nieadekwatne do zakresu wykonywanych zadań i posiadanych 

kwalifikacji. Większość  pracowników otrzymuje minimalne wynagrodzenie. W podaniu 

pracownicy zwracają uwagę na trudną i odpowiedzialną pracę.  

Przewodniczący Rady powiedział, że Rada Gminy powinna zając jakieś stanowisko i może 

wójtowi zasugerować udzielenie podwyżek. Do właściwości Rady należy uchwalanie budżetu 

Gminy, natomiast organ wykonawczy – Wójt Gminy przygotowuje projekt uchwały 

budżetowej. Przewodniczący mówił, że swoje stanowisko już przedstawił, a jeśli Rada chce to 

może wyrazić swoje.  

     Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka powiedział, że należy się pochylić nad tymi 

podwyżkami. Wójt zobowiązał się, że  sprawę podwyżek przejrzy i czekamy teraz za decyzją. 

     Wójt odpowiedział, ze nie może pracownikom GOPS-u, podległym kierownikowi, udzielać 

podwyżek. Mówił, że przeanalizuje zasoby finansowe przeznaczone na wynagrodzenia GOPS-

u. On wynagrodzenie może ustalić kierownikowi, natomiast  kierownik adekwatnie ustali 

pracownikom wg potrzeb i zaangażowania. 
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Radny Zdzisław Staszak zapytał, jak to się ma do innych ośrodków. 

Wójt odpowiedział, że proszę wejść na strony Biuletynu Informacji Publicznego gdzie są 

oświadczenia majątkowe i porównać naszego kierownika z Jarocinem czy Jaraczewem. Mówił, 

że należy zwrócić uwagę, że pensja minimalna 2.100 zł obejmuje wszystkie elementy 

wynagrodzenia. 

      Przewodniczący Komisji Hieronim Adamski powiedział, że stosownie do wczorajszych 

uzgodnień wszyscy jesteśmy za, ale w uzgodnieniu z wójtem, który musi zweryfikować 

możliwości finansowe i podjąć decyzje.  

     Wójt powiedział, że On podejmie decyzje w celu zabezpieczenia środków, natomiast 

kierownik przydzieli podwyżki, bo jest pracodawcą w stosunku do pracowników. 

      Do przedstawionych przez wójta odpowiedzi na interpelacji i wnioski nie wniesiono 

żadnych uwag.  

 

17. Zamknięcie obrad. 

     Przewodniczący Rady dziękując za udział, zamknął XLII sesję Rady Gminy Kotlin. 

 

Przewodniczący Rady 

/-/ Tomasz Kosiński 

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 

 
 


